
 

 

ACTA DE REUNIÓ – COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-2 

GRAU EN ENGINYERIA DE DISSENY INDUSTRIAL I 
DESENVOLUPAMENT DEL PRODUCTE 

 
_____________________ 

 

Data i hora: 11/12/2018 – 17:00 hores 
Lloc: Aula Màster - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Frederic Vilà i Martí – Coordinador de la titulació 
Josep A. Picas Barrachina 
Ingrid Magnusson Morer 
Marta Díaz Boladeras 
Irene Toro Maldonado  
Francisco M. Muñoz García 
 
Ordre del dia: 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2. Anàlisi de les dades dels titulats del curs acadèmic 2017/18:  
 anys que triguen en acabar els estudis 
 estudiants només pendents de la 3ª llegua 
 nota mitjana  
 evolució històrica del nombre de titulats 

3. Resultats de la reavaluació: 
 anàlisi del rendiment de les assignatures i la seva variació abans i desprès de la reavaluació del curs 

acadèmic 2017/18. 
4. Assignatures optatives i línies d’optativitat de la titulació: 
 anàlisi de la matricula fins el 2018/19-1 
 proposta d’optatives a la titulació per a l’encàrrec docent del curs acadèmic 2019/20 

5. Propostes de millora a la titulació: 
 millores a aplicar al curs acadèmic actual 2018/19 
 millores a plantejar a la titulació per al curs acadèmic 2019/20 

6. Altres temes, propostes o suggeriments. 
 
Temes tractats: 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es aprovada 
pels assistents sense comentaris ni modificacions. 
 
2. Anàlisi de les dades dels titulats del curs acadèmic 2017/18 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta la informació més rellevant sobre els titulats del passat curs 
acadèmic 2017/2018 i comenta les dades relatives a la titulació del Grau en Enginyeria de Disseny 
Industrial i Desenvolupament de Producte. 
 
Una de les dades més significatives es el nombre d’estudiants que només tenen pendent l’acreditació de 
la 3ª llengua, que son 25 a totes les titulacions, i en concret, el número elevat d’aquests estudiants de la 
titulació del Grau en Enginyeria de Disseny Industrial i Desenvolupament de Producte respecte de la resta 
de titulacions de l’escola, que es de 15. 
 



 

Es comenta que cal potenciar la presentació dels TFG en anglès per millorar el rati de titulats que tinguin 
pendent l’acreditació de la 3ª llengua. 
 
Més del 60% dels titulats d’aquesta titulació finalitza els estudis entre els 4 i els 5 anys, una mitjana superior 
a la resta de titulacions del centre. 
 
S’acorda que s’enviï un correu electrònic als estudiants de nou ingrés del curs acadèmic 2018/2019 fent 
recordatori que l’acreditació de la 3ª llengua només es podrà aconseguir, com a mínim, a través d’un 
certificat de nivell B2. 
 
3. Resultats de la reavaluació  
El sotsdirector Cap d’Estudis explica, detalladament, els resultats comparatius de la reavaluació entre els 
cursos acadèmics 2016/2017 i 2017/2018, amb un increment significatiu del percentatge d’aprovats, 
especialment a les assignatures on el percentatge d’aprovats era inferior al 50% l’any 2016/17, de forma 
que la pràctica totalitat d’aquestes assignatures que van fer ús de la reavaluació, milloren significativament 
el percentatge d’aprovats. 
 
La proposta es mantenir el sistema de reavaluació donat els bons resultats obtinguts. 
 
4. Assignatures optatives i línies d’optativitat de la titulació 
Es presenten les dades sobre l’històric de matricula, des del 2014/15 fins el 2018/19-1, de les assignatures 
optatives i de les línies d’optativitat de la titulació del Grau en Enginyeria de Disseny Industrial i 
Desenvolupament de Producte. 
 
Amb aquestes dades s’ha de fer la previsió de matrícula d’aquesta tipologia d’assignatures per el proper 
encàrrec docent 2019/20. 
 
Es demana informació sobre el nombre d’estudiants que han seguit i superat la totalitat de les assignatures 
de les línies d’optativitat en aquesta titulació. 
 
També es comenta que a la web del centre aparegui, a l’apartat del pla d’estudis, informació detallada de 
les línies d’optativitat de cada titulació i la possibilitat d’obtenir un diploma acreditatiu, prèvia sol·licitud. 
 
5. Propostes de millora a la titulació 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta l’informe sobre la proposta de millora a l’assignatura DIME dins del 
quadre de recomanacions de matrícula d’aquesta titulació.  
 
Com a possibilitat per millorar la distribució de la càrrega docent entre els quadrimestres, es proposen 
estudiar possibles moviments d’assignatures entre quadrimestres dins del quadre de recomanacions de 
matrícula d’aquesta titulació. 
 
Com a exemple, es comenten els següents canvis: 
 
 DIME del quadrimestre 6 al quadrimestre 4 
 DIRT del quadrimestre 4 al quadrimestre 3 
 MAPR del quadrimestre 3 al quadrimestre 6 
 MEDI del quadrimestre 6 al quadrimestre 5 
 DIBA del quadrimestre 5 al quadrimestre 6 
 GEPR del quadrimestre 6 al quadrimestre 7  
 MARK del quadrimestre 7 al quadrimestre 6 
 
(Si no s’intercanvien GEPR i MARK també es podria fer que a GEPR es puguin matricular els estudiants 
dels graus de Mecànica, Electricitat i Electrònica)  
 
Aquesta proposta o altres han de ser estudiades detalladament i revisar qualsevol impacte sobre horaris, 
grups de classe, previsió de matrícula, càrrega lectiva per departaments, etc.. 



 

 
El coordinador de la titulació proposa que els grups de classe de matí i tarda estiguin més equilibrats 
aplicant certes mesures com:  
 
 que els estudiants que treballin tinguin prioritat per elegir el torn del grup de classe, 
 que la resta d’estudiants estiguin assignats en funció dels resultats de l’expedient acadèmic, 
 que el numero màxim d’estudiants per grup sigui de 40  
 
6. Altres temes, propostes o suggeriments 
En aquest punt no es tracte cap tema. 

La reunió s’aixeca a les 19:05 hores.  


